
 
Zápisnica zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach,  

konané dňa  29.  05.  2009 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ing.  Boris Szorád,  Ing.  Jozef Lauko, Ivan Behúl,   

Ing. Stanislav Beňo,  Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský,  
Ing. Marián Vrabec,  

  
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v plnom počte  a sú 
uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu v zložení:  
Ing.  Marián Vrabec, Ing. Jozef Lauko,  Ing.  Boris Szorád.  Zároveň odsúhlasili overovateľov 
zápisnice v zložení: Marián Humenský,  Ivan Behúl,  ako aj program štvrtého riadneho 
zasadnutia OZ v Lužiankach. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili aj členov volebnej komisie 
pre voľbu hlavného kontrolóra obce v zložení: Jozef Pagačovič, Jozef Bojda, Ing. Dušan 
Spáč. 

 
Kontrolnú správu o plnení uznesení predniesol Jozef Pagačovič. 
 
V informatívnej správe starosta obce informoval prítomných o akciách, ktoré prebehli 

v mesiaci máj 2009. Boli to akcie „Stavanie mája“,  „Deň matiek“, ktoré zorganizovala 
kultúrna komisia pri OZ v Lužiankach. Ďalšou akciou bol „Florián“, ktorú zorganizoval DHZ 
v Lužiankach. 

 
Jozef Pagačovič predniesol výťah z volebného poriadku pre voľbu hlavného 

kontrolóra obce. Poslanci OZ v  Lužiankach nemali k volebnému poriadku žiadne 
pripomienky a tento jednohlasne odsúhlasili. 
Starosta obce prečítal menný zoznam kandidátov na hlavného kontrolóra obce, ktorými boli: 
Ing. Stanislav  Beňo, Lužianky; RSDr. Jozef Hubert, Lužianky; Ing. Alena Remenárová, 
Lužianky;   Ing. Iveta Szobiová, Lužianky;  Mgr. Stanislav Vereš, Nitra; Mgr. Jozef Vozár, 
Lužianky. Každí z kandidátov sa prítomným poslancom predstavil a v krátkosti zhrnul svoju 
doterajšiu činnosť. Po tomto akte prebehla samotná voľba hlavného kontrolóra obce. Poslanci 
OZ v Lužiankach obdržali jeden hlasovací lístok spolu s obálkou a odobrali sa samostatne za 
plentu. Po úprave  hlasovacieho lístka vhodili hlasovací lístok  do pripravenej volebnej 
schránky. 

 
Od 17.55 hod. do 18.00 hod. bola prestávka, počas ktorej volebná komisia spočítala 

hlasy pre jednotlivých kandidátov. Po prestávke Jozef Pagačovič predniesol obsah zápisnice 
z volieb hlavného kontrolóra obce. Prítomných bolo 9 poslancov, odovzdaných bolo 9 
hlasovacích lístkov, do volebnej schránky bolo vhodených 9 hlasovacích lístkov, všetky boli 
platné. Po spočítaní hlasov získal RSDr. Jozef Hubert 7 hlasov, 2 hlasy získal Ing. Stanislav 
Beňo, ostatní kandidáti nezískali žiadny hlas. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach potvrdilo 
výsledky volieb a skonštatovalo , že hlavným kontrolórom obce na nasledujúce šesťročné  
volebné obdobie sa stal RSDr. Jozef Hubert. Zároveň poverilo starostu obce uzavrieť 
s menovaným zmluvu, s termínom nástupu do zamestnania od 01. 07. 2009 na 40% pracovný 
úväzok. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo poskytnutie finančného príspevku vo 

výške 200,- € pre Daniela Billu, žiaka Základnej školy pre žiakov so sluchovým postihnutím, 
na ozdravný pobyt v škole prírody v dňoch 01. 06. 2009- 10. 06. 2009 (všetci za). 
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V diskusii Ing. Lauko chcel vedieť, prečo nesvietilo na Rastislavovej ulici od 

základnej školy po železničný most verejné osvetlenie. Starosta obce uviedol, že prebieha 
prekládka verejného osvetlenia zo starých stĺpov na nové a firma, ktorá prekládku realizuje, 
odpojila verejné osvetlenie. Ing. Lauko ďalej uviedol, že po dedine začínajú opäť rýchlo 
jazdiť motorkári. Starosta obce uviedol, že problém je nutné riešiť v spolupráci s políciou. 
Jozef Bojda uviedol, že je potrebné skontrolovať dodržiavanie pracovnej  doby Kaviarne-
Mária Fábryová, ako aj zdržiavanie sa mládeže pred poštou. Ing. Lauko takisto poukázal na 
neporiadok, ktorí robia niektorí občania pri chate Berbecíny. Jozef Bojda informoval, že pred 
základou školou nekontrolovateľne pobehujú psy a treba ich dať odchytiť. Starosta obce 
uviedol, že už bol do obce prizvaný zverolekár, ale v tom čase sa podarilo odchytiť len 
jedného psa, nakoľko sa iní, voľne pobehujúci  psy v obci nenašli. 
 
 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil štvrté riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstvo v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
                        _____________________                     ____________________ 
                               Marián Humenský                                   Ivan Behúl   
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 
 


